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Problem bezpańskich psów jest jednym z najstarszych i najczęściej poruszanych przez przedstawicieli

gmin wiejskich. Obecne kierownictwo ministerstwa rozwoju wsi jest przychylne zmianom postulowanym

przez środowisko samorządu terytorialnego oraz samorządu zawodowego lekarzy weterynarii. Krajowa

Izba Lekarsko-Weterynaryjna przedstawiła zmiany, które proponuje wprowadzić w ustawie o ochronie

zdrowia oraz zwalczaniu chorób zakaźnych zwierząt.

  

Propozycje zmian dotyczą: utworzenia centralnego rejestru zwierząt oznakowanych, jako części

centralnego rejestru wydanych zwierzęcych paszportów, wprowadzenia obowiązku znakowania

wszystkich psów powyżej trzeciego miesiąca życia oraz aktualizacji danych  na koszt właściciela

zwierzęcia; utworzenia centralnego rejestru schronisk dla zwierząt oraz zobowiązania ministra rolnictwa

do określenia rozporządzeniem minimalnych warunków bytowych dla poszczególnych gatunków

zwierząt utrzymywanych w schroniskach.

 

Ministerstwo generalnie przychyla się do proponowanych merytorycznych rozwiązań. Jednak z

formalnego punktu widzenia nie mogą być one wprowadzone nowelizacją jednej, wskazanej przez

autorów ustawy, ponieważ wykraczają poza przedmiot jej regulacji. Wprowadzenie proponowanych

zmian wymaga w opinii ministerstwa nowej ustawy i szeregu rozporządzeń. Ponadto wątpliwości resortu

budzą również szczegółowe propozycje rozwiązań. Całość wymaga zatem jeszcze dodatkowych prac.
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